
 

Zapisnik seje balonarske komisije 10.11.2014 

Na sedežu LZS 

Prisotni: 

- Avi Šorn 

- Branko Ambrožič 

- Vito Rome 

- Anja Hočevar 

- Štefan Pavlinjek 

- Darko Kralj 

- Igor Eržen (podpredsednik LZS) 

- Primož Lajevec (generalni sekretar LZS) 

- Niki Musič (predsednik LZS) 

Predsednik otvori sejo in začne s prvo točko – priprava izjave za javnost v zvezi s poročilom o 

balonarski nesreči. 

Sklene se, da osnutek pripravi sekretar in ga pošlje udeležencem seje v pregled in dopolnitev. 

G. Pavlinjek objavi datum balonarskega festivala, ki bo 6.decembra. Plin bo na razpolago proti plačilu. 

Preverjeni predavatelj bo izvedel tudi seminar. Možne teme – novi vremenski modeli, razlaga pravil s 

strani CAA (o prevozu potnikov – klubsko, komercialno), novitete OPS, šole ... 

Na festivalu se izvede tudi met markerja za FAI značko. 

Predavatelja s strani CAA povabi pisarna LZS. 

Glede DP se preveri možnost organizacije v tujini že za leto 2015. Možnosti so Avstrija (preveri Darko 

Kralj), Madžarska (preveri Branko Ambrožič). 

Ker letos nihče od tekmovalcev ni prejel točk, ki bi se lahko vrednotile pri izbiri reprezentance, 

ugotavljamo, da se v skladu s pravilnikom določi izbor na podlagi vrstnega reda z državnega 

prvenstva izvedenega 2013 v Polani. 

V zvezi z evrospko balonarsko komisijo se sklene, da Darko Kralj podrobneje poizve kako je s tem in 

ponovno poroča na naslednji seji. Potem se bo odločalo o morebitni včlanitvi Slovenije. 

Delagata FAI se bo izbralo na naslednji seji. 

 

Sejo zaključimo v prijateljskem vzdušju. 

 

Zapisal  Primož Lajevec 


